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EINES ABRASIVES

La petició dels empresaris de re-
plantejar la futura aplicació d’un
IRPF, feta en el document Andor -

ra té Futur presentat la setmana
passada ha estat rebuda amb crí-
tiques per part del PS, tant pels
membres de l’executiva com pels
del grup parlamentari. El líder de
l’oposició al Consell, Jaume Bar-
tumeu, va defensar la necessitat
d’aquesta figura impositiva per
poder signar convenis que evitin
la doble imposició (CDI) i va in-
dicar que veia amb poc sentit la
proposta feta per la CEA, l’EFA i
la Cambra de Comerç. 

“Em preocupa la pèrdua de
sentit de la realitat que sembla
que anima les tres entitats”, va
apuntar el president del grup so-
cialdemòcrata, per a qui “no hi ha

coherència a voler obrir l’econo-
mia i signar CDI i després dir que
no s’ha de posar IRPF; si no s’im-
planta, no hi haurà convenis.”
Bartumeu va lamentar també
que “una entitat gairebé parapú-
blica com la Cambra, que ha
d’assessorar tots els agents eco-
nòmics” es vagi “convertint gra-
dualment en una patronal”. El lí-
der de l’oposició va reiterar la
voluntat del seu grup de tramitar
durant la tardor un text sobre
aquest impost si la iniciativa no
l’agafen abans des del Govern o

des del grup demòcrata. En
aquest sentit, va celebrar que DA
parli ja del 2013, perquè “ja hau-
rem guanyat un any, no nosaltres,
sinó l’economia”. 

De la seva banda, el president
del PS, Víctor Naudi, va posar en
relleu que, al seu entendre,
“aquests grups”, en referència
amb els autors del document,
“marquen el full de ruta del Go-
vern, que està a les seves mans”.
Pel dirigent de la formació,
aquesta situació “s’ha vist fins ara
i es continuarà veient amb altres
accions que ja han anunciat”. El
polític escaldenc va recordar que
durant la seva intervenció en l’ac-
te de presentació “Maria Reig va
parlar d’avaluar-nos internacio-
nalment”, un desig que, va apun-
tar, “és contradictori amb el fet de
dir que no es vol l’IRPF”. 

Naudi també va criticar altres
propostes del document, com ara
les vinculades amb la seguretat
social. “Parlar d’autofinançament
de la CASS és preocupant i també
atacant la funció pública estan
fraccionant la societat”, va indicar.

Bartumeu remarca que l’impost és cabdal per
signar convenis que evitin la doble imposició

El PS acusa de falta
de “coherència” 
els empresaris pel
rebuig a l’IRPF
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“Una oposició responsable” que
fuig de “picar de peus a terra” i de
“queixes constants”. Així va qualifi-
car Bartumeu la tasca realitzada el
darrer any al Consell General, tot
defensant que “pensem que hem
de seguir en aquesta línia”. La po-

sició va ser referendada per Naudi,
que va aprofitar per remarcar que,
al seu entendre, hi ha una “inac-
ció” per part de Govern i del grup
de DA i que “no es busca el diàleg
però s’amaguen darrere la paraula
consens. 

A l’hora de fer balanç, els diri-
gents socialdemòcrates van recor-
dar que, els darrers dotze mesos,
han elevat fins a 50 preguntes al
Govern, han fet disset demandes
d’informació i han presentat 7 ini-
ciatives legislatives.

“Oposició responsable” com a la “línia per seguir”
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